
Do uczniów Dafa biorących udział w Konferencji Dafa na 

Tajwanie 

 
Pozdrawiam moich uczniów uczestniczących w Konferencji Dafa na Tajwanie! 

 

Kultywowanie duchowe to poważna sprawa – to proces, w którym wypełniacie swoje 

śluby, odnawiacie swoje życia i kształtujecie się na nowo jako święte istoty. W tym 

szczególnym momencie historycznym wszystkie czujące istoty, niezależnie skąd pochodzą, 

wybierają własną przyszłość. Przy tym uczniowie Dafa mają powiadomić ludzi o szansie na 

zbawienie i poprowadzić istoty, które da się ocalić, na ścieżkę z powrotem do Nieba. Zatem 

musisz dobrze zrozumieć moje nauki i stać się solidnym kultywującym. Tylko wtedy 

będziecie mogli godnie podjąć się tego zadania i wypełnić tę świętą i wielką 

odpowiedzialność. 

 

Życzę wam udanej Konferencji Dafa! 

 

Mistrz Li Hongzhi 
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